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P R O T O K Ó Ł  Nr LVI/23 

 
z LVI sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
z dnia  

28 września 2023 r. 
 

 

 

 
 

 

Tematyka sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z  sesji Rady Gminy z dnia: 23 czerwca 2023 r., 20 lipca 2023 r. oraz                  

22 sierpnia 2023 r. 

4. Wnioski. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie od 23 czerwca 2023 r.  

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od 23 czerwca 2023 r. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy oraz Wójta Gminy z analizy oświadczeń      

majątkowych.  

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wręczyca Wielka w roku szkolnym 

2022/23. 

11. Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych: 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

 



 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na LVI sesji zwyczajnej w dniu 28 września             

2023 r. podjęła następujące uchwały: 
 

1) Uchwała Nr LVI/424/23 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Częstochowie na 

kadencję 2024-2027. 
 

2)Uchwała Nr LVI/425/23 w sprawie  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Częstochowie na 

kadencję 2024-2027. 
 

3) Uchwała Nr LVI/426/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

4) Uchwała Nr LVI/427/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 

 

5) Uchwała Nr LVI/428/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

6) Uchwała Nr LVI/429/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

7) Uchwała Nr LVI/430/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

8) Uchwała Nr LVI/431/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 

 

9) Uchwała Nr LVI/432/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

10) Uchwała Nr LVI/433/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

11) Uchwała Nr LVI/434/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

12) Uchwała Nr LVI/435/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

13) Uchwała Nr LVI/436/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

14) Uchwała Nr LVI/437/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

15) Uchwała Nr LVI/438/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

16) Uchwała Nr LVI/439/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

17) Uchwała Nr LVI/440/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

18) Uchwała Nr LVI/441/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 

 



 

 

19) Uchwała Nr LVI/442/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

20) Uchwała Nr LVI/443/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

21) Uchwała Nr LVI/444/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

22) Uchwała Nr LVI/445/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

23) Uchwała Nr LVI/446/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

24) Uchwała Nr LVI/447/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 

 

25) Uchwała Nr LVI/448/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

26) Uchwała Nr LVI/449/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

27) Uchwała Nr LVI/450/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

28) Uchwała Nr LVI/451/23 w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod 

poszerzenie drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka. 
 

29) Uchwała Nr LVI/452/23 w sprawie wyrażania zgody na dzierżawę gruntu na okres do 3 lat dla 

dotychczasowego dzierżawcy nieruchomości gruntowej.  
 

30) Uchwała Nr LVI/453/23 sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Wręczyca Wielka. 
 

31) Uchwała Nr LVI/454/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 

32) Uchwała Nr LVI/455/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2023-2033. 

 

 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 28 września 2023 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/
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P R O T O K Ó Ł   Nr LVI/23 
 

z LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 28 września 2023 r. w  godz. 12.04 – 15.36 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  11  Radnych                  -   wg listy obecności  

- Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński  

-  Sekretarz Gminy           -   Pani Magdalena Kasprzak 

-  Skarbnik Gminy            -   Pani Barbara Jezior 

- Senator Rzeczypospolitej Polskiej  - dr Ryszard Majer 

- Szefowa Biura Senatora – Pani Ewa Piasecka  

- Starosta Kłobucki – Pan Henryk Kiepura  

- Wicestarosta Kłobucki – Pani Zdzisława Kall  

- Komendant Komisariatu Policji we Wręczycy Wielkiej – nadkom.  Arkadiusz Okoń   
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy: 

-  Pani Agnieszka Brodziak  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

-  Pan Mateusz Wąsiński       -   Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

-  Pani Monika Mańczyk  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z  sesji Rady Gminy z dnia: 23 czerwca 2023 r., 20 lipca 2023 r. oraz                  

22 sierpnia 2023 r. 

4. Wnioski. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie od 23 czerwca 2023 r.  

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od 23 czerwca 2023 r. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy oraz Wójta Gminy z analizy oświadczeń      

majątkowych.  

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wręczyca Wielka w roku szkolnym 

2022/23. 

11. Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 

1) powołanie Komisji Skrutacyjnej,  

2) przyjęcie regulaminu tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego                 

i   do Sądu Rejonowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027, 

3) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników o zgłoszonych 

kandydatach,  

4) przeprowadzenie głosowania oraz odczytanie protokołów Komisji Skrutacyjnej z wyboru 

ławników, 

5) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Częstochowie na 

kadencję 2024-2027, 

6) podjęcie uchwały w sprawie  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Częstochowie na 

kadencję 2024-2027.  
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12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

1) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 432/7, 463/1 i 464/4); 

2) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –           

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 434/2); 

3) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –            

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 435/3); 

4) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka  (działka nr 437/1, 458/3 i 459/3);  

5) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 438/1, 439/1, 460/4 i 461/4); 

6) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka  (działka nr 440/5);  

7) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 449/1);  

8) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –               

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 451/3); 

9) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 453/3, 475/14 i 475/16); 

10) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 453/5 i 454/1); 

11) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 455/1 i 477/6);  

12) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –            

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 456/2);  

13) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 457/3); 

14) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 462/3); 

15) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 465/3);  

16) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 466/1);  

17) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr467/5);  

18) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 468/6);  

19) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –              

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 469/5);  

20) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –            

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 470/5 i 448/1);  

21) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –                      

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 471/6);  

22) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 472/5 i 450/1);  

23) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 473/7); 

24) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –               

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 476/7);  

25) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –               

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 478/7);  



- 3 - 

 

26) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –             

ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 515/1);  

27) w sprawie wyrażania zgody na dzierżawę gruntu na okres do 3 lat dla dotychczasowego 

dzierżawcy nieruchomości gruntowej;  

13. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych: 

      1) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wręczyca Wielka;  

      2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok,  

      3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-2033. 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

Ad. 1. 

 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia LVI sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Radna Pani Barbara Bogus – nieobecna usprawiedliwiona, Radna Pani Małgorzata Zatyka - 

nieobecna usprawiedliwiona,  Radny Pan Jakub Winecki – nieobecny usprawiedliwiony,   

 

Radny Pan Piotr Wydmuch – nieobecny nieusprawiedliwiony. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich Zgromadzonych, 

zaproszonych Gości wymienionych jak na wstępie.  

 

 

Ad.2. 

 

         Przedstawienie porządku obrad 

 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni 

w ustawowym terminie otrzymali porządek dzisiejszych obrad, po czym zapytał, czy do porządku 

obrad będą zgłoszone jakieś zmiany.  

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie porządek obrad LVI sesji zwyczajnej w brzmieniu przedstawionym Radnym                             

w materiałach na sesję.  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 7 

Przeciw – 4 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka  (7 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się”) przyjęła porządek obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy  w brzmieniu jak na wstępie. 

 

 

Dyskusja na Sali. 

 

Głos zabrał Radny Pan Janusz Ogłaza:  

- Panie Przewodniczący, ja mam wniosek formalny, abyśmy sprawdzili maszynę do głosowania, bo 

są tutaj, widzę kontrowersje, że Radni nie tak głosowali – bardzo proszę o sprawdzenie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- W takim razie przeprowadzimy reasumpcję tego głosowania, niemniej jednak przed reasumpcją 

proszę o przeprowadzenie głosowania.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła wniosek o reasumpcję głosowania.   

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  ponownie 

porządek obrad  LVI sesji zwyczajnej w brzmieniu przedstawionym Radnym                     

w materiałach na sesję.   

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy                        

w brzmieniu jak na wstępie. 
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Ad.3. 

        Przyjęcie protokołów z  sesji Rady Gminy z dnia: 23 czerwca 2023 r., 20 lipca 2023 r. 

oraz 22 sierpnia 2023 r. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że protokoły z sesji zostały 

Państwu Radnym dostarczone drogą elektroniczną, były również wyłożone 

do wglądu w Biurze Rady. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołów z sesji ktoś z Państwa ma jakieś 

wątpliwości, czy ewentualnie chciałby coś zmienić. 

 

Do protokołów z sesji uwag i propozycji zmian nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołów z sesji z dnia 23 czerwca 2023 r., 20 lipca 2023 r. oraz 22 sierpnia 2023 r. bez 

czytania, po czym poddał go pod głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół z LIII sesji zwyczajnej z dnia 23 czerwca 2023 r., 

z LIV sesji nadzwyczajnej z dnia 20 lipca 2023 r. oraz z LV sesji nadzwyczajnej z dnia                 

22 sierpnia 2023 r.  

 

 

Ad.4. 

 

Wnioski  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że mamy na dzisiejszej sesji 

Senatora dr Ryszard Majera, który prosił o zabranie głosu, ponieważ Pan Senator jest reprezentantem 

Ministra Rodziny.   

 

Senator Rzeczypospolitej Polskiej  - dr Ryszard Majer powiedział, że to jest wielka przyjemność dla 

niego, kiedy może honorować Ośrodek Pomocy Społecznej, pracowników socjalnych oznaczeniem. 

Oznaczenie Primus in Agendo jest przyznawane dla jednostek, albo dla osób szczególne 

wyróżniających się w obszarze pomocy społecznej. W pomocy społecznej nie jest łatwo się 

wyróżnić, bo drodzy Państwo wy jako radni,  gospodarze tej gminy doskonale wiece, że trudno się 

realizuje systemy polityki społecznej mając na uwadze z jednej strony potrzeby mieszkańców, które 

są duże, a drugiej strony możliwości budżetu. Ten diapazon, który się buduje między potrzebami,                

a możliwościami – to jest rola Ośrodka Pomocy Społecznej, rola Dyrektora, rola pracowników 

socjalnych, żeby tak dysponowali środkami publicznymi, aby pomóc jak największej grupie 

społecznej – we Wręczycy Wielkiej, to się właśnie udaje.  

 

Pan Senator wręczył honorową oznakę Primus in Agendo Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  Monice Mańczyk.  
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Aplauz na Sali.  

 

Pani Monika Mańczyk  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej podziękowała Panu 

Senatorowi oraz Pani Minister Marlenie Maląg, za nominację i honorowe oznaczenie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Wręczycy Wielkiej.  

 

 

Do podziękowań dołączył się Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy Wręczyca Wielka.  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania do Senatora.  

 

Głos zabrał: 

 

Wiceprzewodniczący Pan Krzysztof Ocimek: 

- Rozmawialiśmy kiedyś w biurze poselskim, byłem z Panem wice wójtem, w sprawie autostrady, 

która przebiega przez – Nową Szarlejkę, Szarlejkę. Rozmawialiśmy w sprawie hałasu, miały być 

zrobione pomiary na ul. Borowej i Sportowej – do tego czasu nie zostały zrobione, jest olbrzymi 

hałas i prosiłbym w tej sprawie o jakąś interwencję.  

Senator Rzeczypospolitej Polskiej  - dr Ryszard Majer: 

- Drodzy Państwo, ja pamiętam tę rozmowę i podjąłem interwencję w Ministerstwie Infrastruktury                

i infrastruktura zadeklarowała, że te pomiary zrobi, jeśli nie były zrobione, to jeszcze raz podejmę 

interwencję, bo one powinny być zrobione, bo ja mam świadomość, że autostrada jako dobro 

komunikacyjne, a jednak wcięła się w gminę, wśród mieszkańców i hałas może przeszkadzać, więc 

bezwzględnie pomiary muszą być zrobione i myślę, że docelowe te ekrany będą zamontowane. 

Bardzo dziękuję za przypomnienie sprawy, bo podejmiemy jeszcze raz interwencję o wykonanie 

pomiarów, tak żebyście Państwo, jako samorząd również otrzymali wyniki tych pomiarów.    

Wiceprzewodniczący Pan Krzysztof Ocimek: 

- Dziękuję.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Senator Rzeczypospolitej Polskiej  - dr Ryszard Majer oraz  Szefowa Biura Senatora – Pani 

Ewa Piasecka podziękowali za zaproszenie i opuścili obrady LVI sesji Rady Gminy Wręczyca Wielka.  

 

 

Wnioski do Wójta Gminy Wręczyca Wielka.  

 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Ja zacznę z takim pytaniem, dotyczącym dróg,  ponieważ na początku tego roku co pamiętam, to 

był marzec, wspólnie wypracowaliśmy listę dotycząca  dróg przewidzianych do remontu czy napraw. 

Generalnie, jakieś tam cząstkowe naprawy zostały poczynione, natomiast m.in. na tej liście była                 

ul. Słowackiego, Cmentarna i tutaj pytanie mieszkańców – co w związku z tymi drogami czy te 

remonty rzeczywiście będą, czy na razie musimy się zadowolić tylko łataniem dziur?  

- Po ostatnich zebraniach sołeckich, bo takie też we wrześniu były, też informacja mieszkańców                      

i zapytania dotyczące np. kontynuowania budowy chodnika w Pile Pierwszej – ja rozumiem, że jest 

to droga powiatowa, ale czy ewentualnie jakieś tym rozmowy w tym temacie są prowadzone.  

Zebrania na Zamłyniu nie było, ale oczywiście tamci mieszkańcy też zawsze przy takiej okazji o taką 

możliwość pytają. Natomiast główne  pytanie, to te drogi, które były przewidziane do remontu i jak 

na razie remontu takiego poważnego nie było.  
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Radny Pan Michał Hendzlik: 

- Ja również chciałem zapytać o remonty dróg w miejscowości Bieżeń z tego względu, że na dzień 

dzisiejszy przechodzi bardzo ciężki transport przy budowie wiaduktu, że dziury mają głębokość 20 

centymetrów. Czy jest jakiś termin zakończenia  prac tego wiaduktu, żeby można było tam to 

wszystko doprowadzić? Dlatego, ze cały tłuczeń jest z Herb czy z Lublińca wożony przez 

miejscowość Bieżeń, zwłaszcza przez ulice od Puszczewa i Strażacką. Wczoraj tam też była sytuacja, 

że dziewczynka wjechała w dziurę, kółko nie wyskoczyło się  trochę potrzaskała.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Było szereg pytań dotyczących emisji obligacji. Czy została podpisana umowa na emisję obligacji?  

 

Więcej wniosków/pytań nie było.   

 

Ad.5 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

 

 

 30 czerwca  2023 r. do Biura Rady wpłynęła uchwała Rady Miasta Rybnik w sprawie 

wystąpienia z apelem do środowisk samorządowych  i obywatelskich w sprawie solidarności                  

i wsparcia mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu represji białoruskich władz.  
 

Wyjaśniając Przewodniczący dodał - temat ten Był  jednym z punktów na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej. 

 

 03 lipca 2023 r. do Biura Rady Gminy wpłynęła uchwała Rady Gminy Psary z dnia 19 czerwca 

2023 r. ws. zapobiegania udziałowi rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach 

olimpijskich oraz zawodach rangi międzynarodowej. 01 września 2023 r. wpłynęła uchwała 

Rady Gminy Bobrowniki  z apele w tej samej sprawie.  

 

 W dniu 4 lipca 2023 r. Śląski Urząd Wojewódzki – Wydział Nadzoru Prawnego  zwrócił się                 

z prośbą o przesłanie kopii skarg, a także innych dokumentów powstałych w toku 

przeprowadzonego postępowania skargowego, w związku z podjętą uchwałą Nr LIII/419/23 

Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 23 czerwca 2023 r. w sprawie  rozpatrzenia skargi na 

Wójta Gminy Wręczyca Wielka. Wszystkie dokumenty powstałe w toku postępowania 

skargowego zostały przesłane niezwłocznie do Nadzoru Prawnego. 

 

 W dniu 18 lipca br.  wpłynęła informacja od Komendanta Wojewódzkiego Policji                               

w Katowicach  o dokonaniu sprawdzenia danych zawartych w policyjnym systemach 

informatycznych o kandydatach na stanowisko ławnika. 

 

 27 lipca 2023 r. wpłynęło do Biura Rady zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego 

w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały   Nr LIII/410/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka                         

z dnia 23 czerwca 2023 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego, w całości jako sprzecznej z art. 9a ust. 15 ustawy z dnia 29 lipca 

2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej. 28 lipca br. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzające nieważność tejże uchwały.  

 

 23 sierpnia 2023 r. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gliwicach przesłał informację 

dotyczącą odpowiedzi na skargę na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego z dnia                   

26 maja 2023 r.  
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 30 sierpnia 2023 r. Pełnomocnik Rządu do Spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone 

Agresją  i Okupacją Niemiecką w latach 1939-1945 zwrócił się do Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z apelem o godne upamiętnienie 84. Rocznicy brutalnej i nieuzasadnionej  agresji 

Niemiec na Polskę.  

 

 01 września 2023 r. do Biura Rady Gminy wpłynęła uchwała Rady Gminy Bobrowniki                       

w sprawie wystąpienia do Sądu RP z petycją o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym 

zasobie gminy   i o zmianie  Kodeksu cywilnego.   

 

 Tego samego dnia tj. 01 września od Rady Gminy Bobrowniki wpłynęła również uchwała                   

w sprawie wystąpienia z apelem do Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego w sprawie 

zapobiegania udziałowi rosyjskich  i białoruskich sportowców w igrzyskach olimpijskich oraz 

zawodach rangi międzynarodowej. 

 

  01 września br.  Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej Wręczyca Wielka zwrócił się z prośbą                 

o nieodpłatne przekazanie gruntu na własność OSP Wręczyca Wielka. Z treści pisma wynika, że 

grunt nr 845/8 położony jest  w miejscowości Wręczyca Wielka i od 10 marca 1997 roku na 

podstawie Decyzji Zarządu Gminy Wręczyca Wielka jest w wieczystym użytkowaniu przez OSP 

Wręczyca Wielka. 

Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej Wręczyca Wielka wskazuje, że nieodpłatne  przekazanie 

ww. gruntu staje się możliwe na podstawie Ustawy o Gospodarce Nieruchomościami ogłoszone 

w Obwieszczeniu Marszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 11 stycznia 2023 r.                  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu ustawy o gospodarce nieruchomościami art. 6 pkt.                    

7 oraz Ustawy z dnia    17 grudnia 2021 roku  o ochotniczych strażach pożarnych.  

 

 01 września br.  Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej Wręczyca Wielka zwrócił się z prośbą                  

o przekazanie na własność średniego samochodu gaśniczego marki MAN. Zarząd OSP wyjaśnił, 

że Samochód został zakupiony w 2016 r. i  z uwagi na dotację unijną samochód został zakupiony 

na Urząd Gminy Wręczyca Wielka, zgodnie z przepisami po  5 latach miał zostać przekazany do 

OSP Wręczyca wielka. 

 

 08 września br. do Biura Rady wpłynęły dwa wnioski od Zarządu Straży Pożarnej Grodzisko 

oraz Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej Kalej. Wnioski te dotyczyły  nieodpłatnego przekazania 

gruntu na którym znajdują się budynki remizy w Kalei oraz w Grodzisku, których są 

właścicielami. 

 

Na tym Pan Przewodniczący zakończył swoją informację na temat pism, które wpłynęły 

do Przewodniczącego Rady Gminy oraz Rady Gminy w okresie międzysesyjnym i które dostępne 

są do wglądu w Biurze Rady Gminy. 
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Ad. 6 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

          

           Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy zostały złożone sprawozdania z pracy Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata Zatyka złożyła sprawozdanie z pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym  (na posiedzeniu Komisji w dniu                   

05  września 2023 r.). W związku z nieobecności Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 

sprawozdanie odczytał Wiceprzewodniczący Pan Wiesław Żerdziński.  

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.    
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                    

w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 3 do protokołu) 

 

 

2)  Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Paweł Kocik złożył sprawozdanie z pracy 

Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym                         

(na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 14  września 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że w tym sprawozdaniu jest kilka 

stanowisk i są to stanowiska Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej – nie całej Rady. 

Dlatego stanowiska te podda pod głosowane przez Radę.  

 

 Stanowisko w sprawie apelu o godne upamiętnienie 84. Rocznicy brutalnej                                          

i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy słowami  – Czy Rada 

Gminy jest za przyjęciem stanowiska w sprawie apelu o godne upamiętnienie 84. Rocznicy brutalnej                                  

i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę? Następnie zarządził  głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 9 
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Przeciw – 1 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (9 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący 

się”) przyjęła stanowisko w sprawie apelu o godne upamiętnienie 84. Rocznicy brutalnej                       

i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę. 
 

 

 Stanowisko w sprawie wystąpienia z apelem do środowisk samorządowych i obywatelskich        

w sprawie solidarności i wsparcia mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu represji 

białoruskich władz  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy słowami  – Czy Rada 

Gminy jest za przyjęciem stanowiska w sprawie wystąpienia z apelem do środowisk samorządowych 

i obywatelskich w sprawie solidarności i wsparcia mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu 

represji białoruskich władz? Następnie zarządził  głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (10 „za”, 0 „przeciw”,1 „wstrzymujący 

się”) przyjęła stanowisko w sprawie wystąpienia z apelem do środowisk samorządowych                       

i obywatelskich w sprawie solidarności i wsparcia mniejszości polskiej na Białorusi w obliczu 

represji białoruskich władz. 

 

 

 Stanowisko w sprawie  wystąpienia z apelem do Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego               

w sprawie zapobiegania udziałowi rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach oraz                                       

w zawodach rangi międzynarodowej.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy słowami  – Czy Rada 

Gminy jest za przyjęciem stanowiska w sprawie  wystąpienia z apelem do Międzynarodowego 

Komitetu Olimpijskiego w sprawie zapobiegania udziałowi rosyjskich i białoruskich sportowców w 

igrzyskach oraz  w zawodach rangi międzynarodowej? Następnie zarządził  głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 10 

Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (10 „za”, 0 „przeciw”,                                            

1 „wstrzymujący się”) przyjęła stanowisko w sprawie  wystąpienia z apelem do 

Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego   w sprawie zapobiegania udziałowi rosyjskich                           

i białoruskich sportowców w igrzyskach oraz w zawodach rangi międzynarodowej. 

 

 

 Stanowisko w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 

lokatorów, mieszkaniowy zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy słowami  – Czy Rada 

Gminy jest za przyjęciem stanowiska w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie 

inicjatywy uchwałodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie 

praw lokatorów, mieszkaniowy zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego? Następnie zarządził  

głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 1 

Przeciw – 3 

Wstrzymujących się – 7 
 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (1 „za”, 3 „przeciw”, 7 „wstrzymujących 

się”) nie przyjęła stanowiska w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie 

inicjatywy uchwałodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie 

praw lokatorów, mieszkaniowy zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego 
 

 

 Stanowisko w sprawie apelu o podjęcie wszelkiego możliwego wsparcia i długofalowej 

pomocy dla ukraińskich miast i gromad przedstawicieli mniejszości polskiej na Białorusi.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy słowami  – Czy Rada 

Gminy jest za przyjęciem stanowiska w sprawie apelu o podjęcie wszelkiego możliwego wsparcia i 

długofalowej pomocy dla ukraińskich miast i gromad przedstawicieli mniejszości polskiej na 

Białorusi? Następnie zarządził  głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 2 

Przeciw – 2 
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Wstrzymujących się – 7 
 

Głosowanie imienne nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka (2 „za”, 2 „przeciw”, 7 „wstrzymujących 

się”) nie podjęła stanowiska w sprawie apelu o podjęcie wszelkiego możliwego wsparcia                        

i długofalowej pomocy dla ukraińskich miast i gromad przedstawicieli mniejszości polskiej na 

Białorusi. 

 

 

Po przegłosowaniu stanowisk Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod 

głosowanie sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej, przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej.       

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej  Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

Ad. 7. 

            

           Informacja z działalności w okresie od 23 czerwca 2023 r.  

 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  od 23 czerwca 2023 r. do 28 września 2023 r. 

 

Z pytaniem do informacji zwrócił się Radny Pan Paweł Kocik: 

- Panie Wójcie, jakby Pan mógł wyraźnie powtórzyć – co było sprzedane w Czarnej Wsi, bo nie 

usłyszałem.  

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- 06 lipca 2023 r. sprzedano lokal mieszkalny nr 1 usytuowany przy ulicy Szkolnej nr 89                                 

w miejscowości Czarna Wieś, po uwzględnieniu bonifikaty zapłacono 18 105,00 złotych, jest to lokal 

aglomeracji.  

Wiceprzewodniczący Wiesław Żerdziński: 

- W tej agronomówce ile tam jeszcze mieszkań, lokali zostało? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- W tej agronomówce sprzedaliśmy teraz drugi lokal, zostało tylko część usługowa, lokale 

mieszkalne są już w całości sprzedane.  
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Więcej pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego 

została przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

 

 (informacja – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

 

Ad. 8 

 

Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od 23 czerwca 2023 r.  

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków  za 

okres od 23 czerwca 2023 r. do 28 września 2023 r.  

 

Pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego została 

przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”, przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                    

w okresie od 23 czerwca 2023 r.  

 

 

 (informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 
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Ad. 9.  

 

     Informacja Przewodniczącego Rady Gminy oraz Wójta Gminy z analizy oświadczeń      

majątkowych.  

 

Przewodniczący Radny Gminy Pan Marek Prubant przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych Radnych za 2022 rok: 

- Na podstawie art. 24 h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.               

z 2023 r. poz. 40  z późn. zm.), zwanej dalej „ustawą”, niniejszym przedstawiam Informację                       

z analizy oświadczeń majątkowych złożonych na moje  ręce przez Radnych Gminy Wręczyca 

Wielka za 2022 rok, według stanu na 31 grudnia 2022 r.  

I. Zgodnie z art. 24 h ust. 3 pkt 1 i ust. 4 ustawy, Radni Gminy Wręczyca Wielka w osobach:  

 

1) Pani Bogus Barbara         

2) Pan Artur Brodziak           

3) Pan Robert Broś                

4) Pan Michał Hendzlik        

5) Pan Artur Klorek               

6) Pan Paweł Kocik              

7) Pan Krzysztof Ocimek      

8) Pan Janusz Ogłaza             

9) Pani Anita Toborek          

10) Pan Jakub Winecki           

11) Pan Piotr Wydmuch          

12) Pani Małgorzata Zatyka    

13) Pani Urszula Zomerfeld    

14) Pan Wiesław Żerdziński    

 

złożyli oświadczenia majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni, w dwóch egzemplarzach  -                                   

z zachowaniem ustawowego terminu.    

II. Wypełniając ustawowy obowiązek wynikający z art. 24 h ust. 6 ustawy, w ramach analizy 

oświadczeń majątkowych radnych, dokonałem ich sprawdzenia pod względem prawidłowości 

sporządzenia oraz zgodności z danymi zawartymi w zeznaniu podatkowym (PIT) za 2022 rok.  

W analizowanych oświadczeniach majątkowych radnych nie stwierdziłem nieprawidłowości.   

W dniu 8 maja br. przekazałem po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia majątkowego wraz                     

z zeznaniem podatkowym (PIT) Urzędowi Skarbowemu w Kłobucku. 

III. Jawne informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych, na podstawie art. 24i ust. 3 ustawy, 

zawarte w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej  

Gminy Wręczyca Wielka.  

IV. Własne oświadczenie majątkowe – zgodnie z art. 24 h, ust. 3 pkt 2 przekazałem w ustawowym 

terminie Wojewodzie Śląskiemu.  
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Następnie Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił analizę oświadczeń  majątkowych 

pracowników  za 2022 rok:  

 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, stosownie do przepisów art. 24 h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2023 r., poz. 40 z późn. zm.) – przedstawiam 

Państwu informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

 
Przedmiotowa informacja dotyczy: 

 

- oświadczeń majątkowych złożonych do dnia 30 kwietnia 2023 roku, według stanu na dzień 31 

grudnia 2022 roku, 

- oświadczeń majątkowych złożonych w terminie 30 dni od dnia powołania lub od dnia  zatrudnienia, 

według stanu na dzień objęcia stanowiska, 

- oświadczeń majątkowych złożonych w dniu odwołania ze stanowiska lub rozwiązania umowy o 

pracę, według stanu na dzień zdarzenia uzasadniającego złożenie oświadczenia. 

 
Zgodnie z postanowieniami wyżej wymienionej ustawy, obowiązek złożenia oświadczeń 

majątkowych dotyczył: zastępcy wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w moim imieniu. 

 

Do dnia 30 kwietnia 2023 roku - 18 osób złożyło oświadczenia majątkowe według stanu na dzień 

31.12.2022 r. 
 

Ponadto  2 osoby złożyły oświadczenia majątkowe w związku z powołaniem na stanowisko,  2 osoby 

z powodu rozwiązania umowy o pracę, 1 osoba w związku z zaprzestaniem pełnienia funkcji na 

stanowisku dyrektora  i 1 osoba  w związku  z odwołaniem upoważnienia do wydawania decyzji 

administracyjnych. 

 

Powyższe oświadczenia, osób wyżej wymienionych zostały złożone w ustawowych terminach.  

 

W wyniku przeprowadzonej analizy, oświadczenia majątkowe zostały wypełnione poprawnie pod 

względem merytorycznym, tj. zgodności  z zeznaniami podatkowymi oraz informacjami                                  

o uzyskanych dochodach. Pod względem formalnym nie stwierdziłem nieprawidłowości. 

 

Zgodnie z dyspozycją art. 24 h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym osoby, którym złożono 

oświadczenia majątkowe mają obowiązek przekazania jednego egzemplarza urzędowi skarbowemu, 

celem poddania dokumentów stosownej analizie. 

 

Realizując powyższy obowiązek przekazałem po jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych do 

urzędów skarbowych właściwych ze względu na miejsce zamieszkania składającego.  

 

Zgodnie z obowiązującymi w omawianym zakresie przepisami dane zawarte                                       

w oświadczeniach majątkowych są jawne, z wyłączeniem informacji o adresie zamieszkania 

składającego oświadczenie oraz o miejscu położenia nieruchomości. Jawne informacje zawarte                    

w oświadczeniach majątkowych są udostępniane  w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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W myśl powyższego, oświadczenia majątkowe zostały udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Wręczyca Wielka.  

 

Ponadto informuję, że własne oświadczenie majątkowe, zgodnie z art. 24 h ust. 3 pkt 2 przekazałem 

w ustawowym terminie Wojewodzie Śląskiemu.  

 

Ad.10. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wręczyca Wielka w roku  

szkolnym 2022/23 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni otrzymali 

informację będącą przedmiotem niniejszego punktu, następnie zwrócił się do Radnych, czy będą 

pytania do przedstawionej informacji. 

 

 Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Wręczyca Wielka w roku  szkolnym 2022/23.  

(Informacja – załącznik nr 7 do protokołu) 

 

(O godz. 13.09 Przewodniczący Rady Pan Marek Prubant ogłosił przerwę, wznowienie sesji nastąpiło o godz. 

13.36)  

 

Ad. 11.  

          Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 

 

1) powołanie Komisji Skrutacyjnej  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant do Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia 

tajnego głosowania w wyborach ławników, zaproponował kandydatów w osobach: 

Radna Pani Urszula Zomerfeld 

Radnego Pana Artura Klorka  

Radnego Pana Artura Brodziaka  

 

Na pytanie przewodniczącego, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę na powołanie do komisji 

Skrutacyjnej, wszyscy kandydaci jw. wyrazili zgodę.  
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Przewodniczący Rady gminy zapytał, czy będą jeszcze jakieś inne propozycje. 

 

Innych propozycji kandydatur nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie 

proponowany skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) powołała Komisję Skrutacyjną w składzie:  

Radna Pani Urszula Zomerfeld 

Radnego Pana Artura Klorka  

Radnego Pana Artura Brodziaka  

 

2) przyjęcie regulaminu tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do 

Sądu Okręgowego i   do Sądu Rejonowego w Czę stochowie na kadencję 2024 -

2027 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że projekt regulaminu został Państwu 

dostarczony drogą elektroniczną. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś będzie miał jakieś zastrzeżenia, ewentualnie wnioski  

dotyczące stricte regulaminu tajnego głosowania.  

 

Radni nie zgłosili propozycji zmian do projektu regulaminu.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt regulaminu pod głosowanie, celem 

jego przyjęcia.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła regulaminu tajnego głosowania w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego i   do Sądu Rejonowego w Częstochowie na kadencję 

2024-2027. 

 

(regulamin głosowania – załącznik nr 8 do protokołu) 
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3) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławn ików               

o zgłoszonych kandydatach  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił Sekretarz Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników o przedstawienie Radzie Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach na 

ławników.   

 

Sekretarz Zespołu, Radna Pani Anita Toborek odczytała opinię Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Częstochowie w Częstochowie oraz do Sądu 

Rejonowego w  Częstochowie na kadencję 2024-2027.  

 

Opinia o zgłoszonych kandydatach była opinią pozytywną i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

4) przeprowadzenie głosowania oraz odczytanie protokołów Komisji  

Skrutacyjnej z wyboru ławników  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do komisji Skrutacyjnej                                       

o przeprowadzenie głosowania.  

Równocześnie poinformował Radnych o możliwości oddania głosu w sposób poufny, gdyż w rogu 

sali istnieje taka możliwość.  

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.  

 
(O godz. 14.03 Przewodniczący Rady Pan Marek Prubant ogłosił przerwę, wznowienie sesji nastąpiło o 14.10) 

 

Po przeliczeniu głosów, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Artur Klorek odczytał kolejno 

dwa protokoły z przeprowadzonego głosowania dot. wyboru ławników do Sądu Okręgowego oraz do 

Sądu Rejonowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027.  

Z protokołów wynikało, iż: 

1) na ławnika do Sądu Okręgowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027 zostały wybrane: 

 Pani Aleksandra Jurczyńska 

Pani Patrycja Niemczyk 

Pani Sylwia Ślązak  

2) na ławnika do Sądu Rejonowego – Sądu Pracy w Częstochowie na kadencję 2024-2027 zostały 

wybrane: 

Pani Aleksandra Kajdana-Szymanek 

Pani Katarzyna Radecka 

 

(protokoły Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik nr 10 do protokołu) 

 

5) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego                               

w Częstochowie na kadencję 2024-2027 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant w związku z wyborem ławników w drodze tajnego 

głosowania, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 17 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) podjęcie Uchwałę Nr LVI/424/23  w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Częstochowie na kadencję 2024 -2027 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie  w yboru ławników do Sądu Rejonowego                         

w Częstochowie na kadencję 2024 -2027.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant w związku z wyborem ławników w drodze tajnego 

głosowania, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027. 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 18 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) podjęcie Uchwałę Nr LVI/425 /23 w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Częstochowie na kadencję 2024-2027. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że w między czasie na sesję przybył 

Starosta powiatu kłobuckiego Pan Henryk Kiepura oraz wicestarosta powiatu kłobuckiego Pani 

Zdzisława Kall. Następnie za zgodą radych udzielił głosu Panu Staroście.   
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Starosta powiatu kłobuckiego Pan Henryk Kiepura: 

- Panie Przewodniczący, wysoka Rado, kilka krótkich informacji (nie wiem Pani Kall również może 

coś uzupełni), więc tak najpierw zacznę od drogowych tematów, bo pewne rzeczy się wyjaśniają. 

Mniej więcej przed rokiem, po rozmowach tutaj na sesji z radnymi, podjęliśmy decyzję o tym, że 

będziemy realizować zadania drogowe na terenie Gminy Wręczyca Wielka. 18 maja 2023 r. Rada 

Powiatu podjęła uchwałę z nowym załącznikiem do uchwały – z zadaniami drogowymi dotyczących 

wszystkich miejscowości powiatu kłobuckiego. Ja też informowałem, że opracowaliśmy 

dokumentację, dwie dokumentację na wymianę warstwy ścieralnej na drodze powiatowej w Kalei                 

i Szarlejce oraz na dobudowanie brakujących chodników, w tych dwóch miejscowościach. 

Oczywiście chodniki są potrzebne wszędzie, natomiast po tym jak oddany został węzeł Jasna Góra, 

przez te miejscowości bardzo nasilił się ruch samochodowy, a tym samym niebezpieczeństwo dla 

pieszych i takie dofinansowanie na zadanie dotyczące budowy chodników wstępnie otrzymaliśmy na 

kwotę prawie 6 200 000,00 zł. Z procedury tego Funduszu – Rozwoju Dróg wynika, że w tym roku, 

myślę że w najbliższych dwóch tygodniach, ogłosimy postępowanie przetargowe na to zadanie, 

podpiszemy umowę i rozpoczną się prace, które będą zakończone w przyszłym roku – także to 

zadanie zostanie zrealizowane, tam jest około 2,5 km chodnika, cały kosztorys prawie około 

9 000 000,00, natomiast tę kwotę ostatecznie zweryfikuje postępowanie przetargowe. Jeżeli chodzi               

o zadania drogowe, to również zgłosiliśmy wnioski o dofinansowanie dwóch kolejnych zadań 

drogowych na terenie Gminy Wręczyca. Pierwszy szacowany przez nas na około 2 000 000,00, to już 

budowa takiego kilkuset metrowego odcinka chodnika w miejscowości Zamłynie, to jest droga 

powiatowa relacji Truskolasy – Kuleje, tam wymaga aktualizacji ta dokumentacja, ponieważ jakiś 

czas temu wszedł wymóg 2 metrowego chodnika i tylko wtedy dostaniemy dofinansowanie i ten 

wniosek jest złożony, natomiast dokumentacja jest w tej chwili aktualizowana i za chwilę będzie 

gotowa, na razie tu rozstrzygnięć o dofinansowaniu nie ma. Drugie zadanie, które szacujemy na 

8 000 000,00 zł, to jest przebudowa wraz z chodnikiem ul. Dębiecznej w Truskolasach, czyli tutaj od 

drogi wojewódzkiej 494 i te dwa zakręty pierwszy w lewo i drugi w prawo, jak jest prosty odcinek do 

miejscowości Hutka, tam jest planowany chodnik 2 metrowy na całej długości i też jest złożony 

wniosek – czekamy na rozstrzygnięcie. Jeżeli te rozstrzygnięcia nastąpią, to Zarząd Powiatu 

opracowując projekt budżetu na przyszły rok również ujmie te dwa zadania w budżecie i byłyby 

realizowane w przyszłym roku, z tym, że być może Dębieczna w cyklu dwuletnim, bo tam mamy 

jeszcze sprawy własnościowe, dwie do uregulowania, a jest to niezbędne, ze względu na odwodnienie 

tej drogi, bo tam jest bardzo trudny teren, z całego terenu ta woda tam spływa. Kiedyś przed wielu 

laty tam się dogadali właściciele, jest rów na prywatnej posesji, chcemy tak całkowicie 

zalegalizować, więc ta jedna decyzja już zapadła – w tym roku przetarg, umowa i realizacja                            

w przyszłym. Natomiast dwa zadania są zgłoszone do dofinansowania, czekamy na rozstrzygnięcia, 

w ten sposób wywiązujemy się z tej naszej deklaracji jako powiat, że wracamy z inwestycjami 

drogowymi na teren gminy, bo w tej kadencji tutaj nie robiliśmy zadań, bo robiliśmy w 8 innych 

gminach – także to powoli staje się faktem.  

Na czerwcowej sesji podejmowaliśmy również uchwałę na temat budowy obwodnicy Kłobucka, taką 

uchwałę podejmowaliśmy również wcześniej, od nikogo żadnego odzewu nie było, natomiast jakiś 

czas temu, a dokładnie w czerwcu tego roku, podła deklaracja, że są bardzo mocno zaawansowane 

prace nad obwodnicą Kłobucka – te słowa padły  w Kłobucku na jednej z imprez, w związku z tym, 

że od kilku lat słyszymy, że obwodnica jest już blisko postanowiłem wystosować pismo do Ministra 

Infrastruktury i do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, po dwóch tygodniach otrzymałem 

odpowiedź od Ministra, że żadne prace nie są prowadzone i podobna odpowiedź od Dyrektora 

Generalnego Dróg i Autostrad, że żadne prace nie są i nie były planowane. Myśmy o tym szeroko 

dyskutowali i na Radzie Miejskiej w Kłobucku i na Radzie Powiatu, w związku z czym, 

wystosowałem pismo do Ministra Generalnej Dyrekcji  o rozpoczęcie prac związanych                                

z opracowaniem dokumentacji, a nawet wcześniej z pozyskaniem terenu. Z naszych doświadczeń, 

naszego wydziału geodezji, który w tym procesie by uczestniczył, przygotowanie gruntu                                  

i dokumentacji, to jest minimum 5,6 lat, pewnie będą sprawy sądowe.  
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Tutaj też korzystamy z doświadczeń Krzepic, które 14 lat temu obwodnicę sobie wywalczyły, została 

wybudowana, ale ciągły się te sprawy własnościowe bardzo długo. Chodzi mi o to, że jeżeli kiedyś 

się pojawią środki w programie – Budowa Autostrad czy wreszcie przestaną rządzący blokować 

kredyt na plan odbudowy, to żeby Generalna Dyrekcja była już przygotowana do ogłoszenia 

przetargu, a nie dopiero wtedy przystępować do opracowania dokumentacji czy przy pozyskiwaniu 

terenu pod autostradę. Czy tak się stanie trudno mi powiedzieć, bo nie do nas należy decyzja, ale 

będziemy mocno teraz się tym tematem interesować, bo w ostatnich latach nic oprócz gadki, nic się                

w tych sprawach niestety nie zadziało. Dostałem też drugie pismo z Generalnej Dyrekcji z deklaracją, 

że będą konsultacje prowadzone i z samorządami i mieszkańcami, natomiast jest planowany ten 

przebieg autostrady między Kłobuckiem a Grodziskiem, w związku, z czym zaproponowałem też 

Generalnej Dyrekcji i Marszałkowi Województwa rozważenie propozycji wprowadzenia na tę 

obwodnicę drogi wojewódzkiej 492, żeby droga wojewódzka 492 nie przechodziła przez centrum 

Kłobucka przez 11 Listopada i przez Łobodno, tylko żeby weszła na obwodnicę w zależności czy 

zjazd z obwodnicy będzie na wysokości Prażaków, czy Zakładu Energetycznego, żeby droga 

powiatowa relacji Kłobuck, Mokra, Zawady otrzymała status drogi wojewódzkiej 492, wtedy przy 

jednym jakby zadaniu zostałoby, wyprowadzony ruch i wschód – zachód i północ – południe                         

z centrum Kłobucka, a przy okazji z Łobodna – taki pomysł jest podsunięty i jak się kiedyś rozpoczną 

prace, to już inni będą decydować czy to ma sens, czy nie. 

 Trzy lata temu Wojewoda Śląski przysłał do mnie projekt decyzji, uzgodnienia celu publicznego 

gdzie proponował rozbiórkę peronów we Wręczycy, Kłobucku i w Miedźnie. Ja wtedy odmówiłem 

uzgodnienia tej decyzji, wniosłem o odbudowę peronów, ostatecznie po kilku tygodniowych 

negocjacjach ustalenie było takie i z tego PKP się wywiązało, że te perony w Kłobucku zostały 

odbudowane perony wraz z przejściami, natomiast na stacji Wręczyca i stacji Miedźno zostały tak 

przeprojektowane torowiska, że jeżeli kiedyś w przyszłości zaszłaby potrzeba budowy peronów na 

tych stacjach czy Miedźnie, czy we Wręczycy, to bez konieczności przebudowy torowisk te perony 

będzie można odbudować. Po takim stanowisku PKP i deklaracji, ja postanowiłem z 30 czerwca 

2020, zatwierdziłem ten projekt decyzji przysłany przez Pana Wojewodę, który nie przewidywał 

rozbiórki a odbudowę peronów w Kłobucku– co stało się faktem, zostało to przeprojektowane i ze 

środków Unii Europejskiej są wybudowane piękne perony, trzy szyby windowe dla pasażerów i to 

jest ukierunkowane na to, że jeżeli kiedyś któraś spółka PKP zdecyduje się na powrót połączeń  to po 

prostu w Kłobucku będzie infrastruktura do tego, żeby te połączenia mogły na stację Kłobuck wrócić. 

 

 Do pilotowaliśmy temat, nie wiem, bo już teraz gmina pilotuje sprawę tego samochodu dla 

niepełnosprawnych, podjęliśmy na Radzie Powiatu uchwałę zwiększającą pomoc finansową dla 

gminy, na wniosek tam początkowo deklarowaliśmy, to znaczy 50% kosztów własnych. W budżecie 

na ten rok zawarliśmy kwotę 50 tys., natomiast tutaj trochę później chyba z postępowania ofertowego 

wypadło, że trochę więcej, więc jeszcze 12 tys. zostało zwiększone. W tej chwili mamy na ten 

samochód w starostwie 120 tys. jakie pozyskaliśmy z PEFRON-u dla gminy i 62 tys. z budżetu 

własnego.  

Mieliśmy też zawirowania w Środowiskowym Domu Samopomocy w Krzepicach, tam odeszło kilku 

wychowanków, ale już uzupełniliśmy, już mamy 20, a od października możemy mieć 22                               

i występujemy też za chwilę do wojewody  o wyrażenie zgody na to, aby tych podopiecznych 

mogłoby być 30, bo warunki na to pozwalają. 

Bieżące prace na drogach na terenie gminy są kontynuowane na Borze Zapilskim, tam na tym 

skrzyżowaniu są wzmacniane dwa pobocza. W tej chwili PZD opracowuje kosztorys i zakres, żeby 

trochę usprawnić przejazd kolejowy w Długim Kącie, czyli to pobocze, bo tam jest wąsko. Nie ma 

jeszcze kosztorysu, ale myślę, że w ciągu paru dni ten kosztorys się pojawi i jeszcze w październiku 

przygotujemy się do zimy, żeby tam było trochę szerzej. Było to zrobione rok temu, natomiast nowy 

bruk, który tam jest objazdem, powoduje, że te pobocza powrotem się wybiły i to jeszcze                        

w październiku zostanie zrobione. 
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Podobnie PKP na ukończeniu ma inwestycję związaną z wiaduktem w Borowym, ale jeszcze nie 

określili się nam ostatecznie kiedy będzie odbiór, ale zbliża się do końca, ponieważ ustalają u nas                      

w wydziale komunikacji organizację ruchu, więc pewnie gdzieś jesienią ten wiadukt ruszy.    

Obiekt jest bardzo imponujący, jedynie co martwi, że za 5 lat przejdzie na własność powiatu i za 15 

albo 20 lat będzie go trzeba remontować, ale to już takie są przepisy.  

Jakieś pytania są, to bardzo proszę. 

Radny Pan Krzysztof Ocimek: 

–Realizacja tego zadania chodnika w Szarlejce i Kalei w ciągu dwóch tygodni będzie przetarg, czy 

miesiąca i realizacja będzie tego roku i do następnego jakiegoś czerwca, żebyśmy też wiedzieli, żeby 

ludzie wiedzieli? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Nie ustaliliśmy zakresu, zadanie jest planowane do rozpoczęcia w tym roku i zakończenia                         

w przyszłym. W tym roku robimy przetarg, podpisujemy umowę i przekazujemy plac budowy – bo 

taki jest wymóg jakby formalny. Natomiast czy się, że tak powiem, zmobilizuje wykonawca i będzie 

chciał zrobić  nawet do zimy, zobaczymy. Wyłonimy wykonawcę, będziemy rozmawiać, bo wtedy 

będziemy ustalać harmonogram, a nie będziemy też dawać, myślę jakiegoś długiego okresu, myślę, 

że okolice czerwca – to jest chyba taki termin, który zaproponuję w ofercie, w specyfikacji.   

Radny Pan Krzysztof Ocimek: 

- Mam jeszcze jedno pytanie, czy można byłoby namalować pasów przejścia pieszych w Szarlejce 

przy ul. Sportowej, bo ludzie się pytają, czy można byłoby namalować, bo przy remizie są, a tam nie 

ma i przechodzą ludzie, po prostu z jednej strony  a jest duży ruch i prosili, żeby namalować pasy. 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Myślę, że można coś takiego zrobić, natomiast przy okazji opracowania dokumentacji projektowej 

na wymianę nakładki tej ścieralnej, myśmy tam różnego rodzaju przejścia dla pieszych, doświetlenia 

dla przejść dla pieszych po uwzględniali. Nie wiem, czy przy tej ul. Sportowej jest to przejście, czy 

nie, natomiast poodkładaliśmy różne rzeczy, żeby tych punktów przy ocenie było jak najwięcej. 

Sprawdzę, czy to jest, a jak nie to jest jeszcze czas, aby to jeszcze uwzględnić, po prostu 

zaktualizować, jeżeli drogowcy ocenią, że to przejście powinno tam być, bo też muszą się kierować 

pewnymi przepisami czy wymogami. 

Radny Pan Krzysztof Ocimek: 

- Jeszcze jedno pytanie ma,  sprawa ul. Goździków – czy coś jest wiadomo o nakładce, którą tam 

jeździmy... firma Strabag, która robiła autostradę, progi techniczne – czy będzie jakaś nakładka 

zrobiona, ta droga jest już całkiem „rozwalona”… po prostu chcemy się dowiedzieć czy będzie to 

wykonane. Wiadomo, że ta droga nie należy powiatu, ale do miasta i chcemy się dowiedzieć, jak ta 

sprawa wygląda? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

 - Ja na prośbę już nie wiem kogo - tutaj z gminy sugerowałem, delikatnie właścicielowi drogi czy 

tam by coś można było zrobić i tyle, co mogę poprosić . Droga należy do miasta Częstochowy i to 

leży w ich gestii, jest w złym stanie, możemy tylko przypominać o tym, to nie jest duży koszt, 

Częstochowa to jest duży samorząd, ale na razie jest jak jest i to już od paru lat. 

Pan Marek Prubant – Przewodniczący Rady Gmina: 

- Panie Starosto, jeszcze chciałbym tak zreasumować to co Pan powiedział odnośnie chodnika Kalej 

–Szarlejka. Prosiłbym, aby Pan zadeklarował w jakim czasie będzie przeprowadzony przetarg? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Myślę, że przetarg przeprowadzimy do połowy października. 

Pan Marek Prubant – Przewodniczący Rady Gmina: 

- Dziękuje bardzo. 

Radny Pan Artur Brodziak: 

- Panie Starosto, ja chciałbym się do tych pytań Przewodniczącego i Radnego Ocimka też dołączyć, 

ale tu odpowiedź udzielona została. Mówię to w tym sensie, że bardzo dużo mieszkańców o to pyta                   

i bardzo jest tym zainteresowanym – chce podkreślić. Natomiast ja, ponieważ Pan Starosta udziela 

tak obszernych informacji odnośnie statusu inwestycji na terenie powiatu, inwestycji drogowych, 

chciałem dopytać o rzecz, która tutaj nie jest bezpośrednio na terenie naszej gminy, natomiast też 
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 dotyczy mieszkańców, mówię o skrzyżowaniu drogi w Lgocie droga 43 Kłobuck – Częstochowa, 

skrzyżowanie w Lgocie, czyli dojazd do autostrady, bo z tego co wiem, to tam już jest pozytywny... 

prawdopodobnie rondo, tak? Natomiast, jaki jest status tej inwestycji jeśli chodzi o tą drogę?, bo 

również wielu mieszkańców, jeśli chodzi tutaj nasze wsie Szarlejka, Kalej zwłaszcza bardzo dużo 

korzysta z tego skrzyżowania i też tutaj kibicują, żeby ta inwestycja ruszyła. 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki:  

- Według ostatniej informacji, bo my uczestniczymy w tym, z tego powodu, że tam skrzyżowanie 

drogi krajowej z dwoma drogami powiatowymi, czyli ul. Południową i Północną w Lgocie, już też 

były różne deklaracje, że to będzie zrobione rok temu, dwa lata temu, na tę chwilę jest deklaracja                  

z Generalnej Dyrekcji, że będzie to zrobione w 2024 r., nie na zasadzie ronda tylko na zasadzie 

sygnalizacji świetlnej- taki jest stan faktyczny i deklaracja, która jest w Starostwie Powiatowym 

sprzed kilku miesięcy, ale jest deklaracja na 2024 r. 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Mam takie pytanie, ponieważ ostatnio była taka informacja, że starostwo dostało dofinansowanie                 

z Polskiego Ładu na przebudowę drogi od Panek do Truskolas - drogi powiatowej i ona będzie 

doprowadzona, ze względu na budowę kanalizacji do miejscowości Hutka i dalej nie będzie robiona, 

ze względu na to, że będzie robiona  kanalizacja, a teraz Pan podał informację, że ul. Dębieczna 

będzie robiona w stronę Hutki – czy ona będzie połączona z Hutką, teraz ta inwestycja?, czy 

będziemy czekali na dalszy etap przebudowy tej drogi, którą wstrzyma kanalizacja – jak to wygląda? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Jeżeli chodzi o Dębieczną, to zakres zadania, który jest zgłoszony do dofinansowania, obejmuje 

przebudowę drogi, odwodnienie i chodnik –do zakrętu w kierunku Hutki, czyli drogi wojewódzkiej 

494, tam na Dębiecznej skręcamy-ten ostry zakręt w lewo, potem jest w prawo, do tego 

skrzyżowania. Natomiast, jeżeli chodzi o to, co się miało wydarzyć na Hutce – mieliśmy taki plan                   

i planowaliśmy, w tym działaniu, gdzie jest kwota 30 mln zgłosić duże zadanie, czyli wjeżdżamy               

w miejscowości Praszczyki z drogi wojewódzkiej 494 przez Praszczyki, Kałmuki – przebudowa 

drogi wraz z chodnikiem między Kałmukami a Hutką asfaltowy ciąg pieszo-rowerowy, i w Hutce 

dalej przebudowa drogi, to jest chyba ul. Główna...?  

Radny Pan Artur Klorek: 

- To jest ul. Długa 

 Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Z budową chodnika po prawej stronie –koło Warsztatów Terapii Zajęciowej, skręcamy w prawo, 

cały czas z chodnikiem do końca Hutki i w terenie zabudowanym, ten chodnik. Drogą jedziemy na 

Dębieczną, wracamy na 494 w Truskolasach i z chodnikiem na Dębieczną. Natomiast, po tym jak 

drogowcy przedstawili, że gmina tam przystępuje do realizacji kolejnego etapu kanalizacji, że            

w planie pisze następny, bo to nie będzie cała Hutka zrobiona. W związku z tym, że sama droga, nie 

jest w jakimś złym stanie, zdecydowaliśmy się podzielić to zadanie i pierwszy zakres obejmuje 

przebudowę drogi powiatowej w Praszczykach, Kałmukach wraz z budową chodnika, natomiast 

między Kałmukami do terenu zabudowanego w Hutce ten ciąg pieszo-rowerowy asfaltowy - tu 

kończy się jedno zadanie, a drugie jest to na Dębiecznej, o którym już mówiłem i czekamy, jak 

będzie zrobiona kanalizacja, to wtedy jako trzeci etap zrobimy Hutkę od Dębiecznej do końca terenu 

zabudowanego w kierunku Kałmuków, wraz z chodnikiem po lewej stronie, czyli po tej, co jest 

WTZ. 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Czyli zostało to podzielone na dwa etapy, tak ? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Hutka została wyłączona z tego powodu, że gmina robi tam kanalizację i może za rok czy za dwa, 

będzie robiła kolejny etap.   

Radny Pan Artur Klorek – powiedział, tak, tak, rozumiem. Tylko chodzi o to, że ta część akurat Hutki 

do remizy jest skanalizowana, także tutaj można by to było już połączyć, by została  tylko ul. Długa 

tak naprawdę do … 
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Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Myślę, że ta droga jeszcze niech jakiś czas posłuży, bo ona nie jest w złym stanie, bo gmina ją tam 

bardzo ładnie  odtworzyła po kanalizacji. My tam między terenem zabudowanym, chyba ze dwa lata 

temu położyliśmy takie duże łaty, byłoby trochę szkoda „wysadzać w powietrze”, niech posłuży 

jeszcze  - dwa, trzy, cztery, lata. 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Rozumiem. Jeszcze mam tylko takie pytanie, bo nie wiem teraz do kogo je skierować, ponieważ                  

w niedawnej historii było, dostaliśmy pozytywne rozpatrzenie poziomego oznaczenia przy WTZ                        

i policja, to potwierdziła, ruch drogowy i dostaliśmy akceptację, że powinno tam być poziome 

oznaczenie pierwszeństwa drogi, nie zmiany, tylko po prostu oznaczenia poziomego na asfalcie i do 

tej pory nic się w tym kierunku nie dzieje – do kogo się z tym zgłosić, żeby to wykonana po prostu? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- To jest nasza droga, a więc do nas. Natomiast, ja o oznakowaniu poziomym to nie słyszałem, 

słyszałem o propozycji zmiany organizacji ruchu, a postawieniem tam znaku STOP, co jakby 

drogowcy nie zalecali zmiany organizacji ruchu, bo groziło to większym problemem.  

Radny Pan Artur Klorek: 

- Decyzja i oględziny policji były pod kątem takim właśnie, żeby utrzymać te zasady ruchu, po prostu 

oznaczenie poziome STOP od ulicy Długiej w stronę Kłobucka, od Praszczyk jak się wjeżdża, żeby 

tu był ten STOP oznaczony jeszcze poziomo, nie tylko pionowo. 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Sprawdzę u drogowców, na jakim jest to etapie, bo nie bardzo kojarzę sprawę. 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Ja proszę w takim układzie o tą odpowiedź z Biura Rady Gminy i o przekazanie do starostwa tych 

dokumentów, które wpłynęły, potwierdzających zasadność tego.  

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Rozpoznam sprawę, bo jeżeli coś się działo, to jest w Powiatowym Zarządzie Dróg na pewno. 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Co prawda pytanie zadałam Panu Wójtowi, ale z racji tego, że Pan Starosta jest, to powtórzę się. 

Przekazuję jakby pytanie i prośbę mieszkańców, bo też na zebraniu wiejskim nie do końca 

wiedziałam jak na to pytanie odpowiedzieć, a mieszkańcy właśnie à propos chodnika dostali taką 

informację, że tam jest część chodnika wybudowana i teraz z racji zmiany przepisów, z racji tego, że 

ten chodnik musi mieć dwa metry, ten obecny nie ma tych dwóch metrów i co z tym bieżącym 

chodnikiem, czy on musi być rozbudowany, zmieniony i kiedy ewentualnie mieszkańcy mają szansę 

na dokończenie tego chodnika, bo to jest za każdym razem, na każdym zebraniem, taka bardzo 

piekląca sprawa i budząca wiele emocji –dokończenie tego chodnika. Dziękuję bardzo. 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Ten chodnik koło przedszkola w Pile, który jest, on może zostać. Ten przepis 2 metrów, bo są też 

różne odstępstwa, jeżeli jest taka terenowa konieczność, zostanie taki jaki jest. Natomiast jeżeli 

będziemy chcieli przystąpić do budowy chodnika z własnych środków, to dalej może 1,5 metra                      

i chyba tyle tam jest, ponieważ pozwolenie na budowę było wydane przed wejściem w życie 

przepisów. Natomiast, jeżeli będziemy chcieli zgłosić -a nie ma innego wyjścia- o dofinansowania,             

to musimy ten chodnik przeprojektować, do wymaganych 2 metrów, bo inaczej nie dostaniemy 

dofinansowania. Temat jest ważny, bo kilka lat temu opracowaliśmy dokumentacje, koło samego 

przedszkola zrobiliśmy, natomiast to wszystko trzeba mierzyć na środki finansowe. Mieliśmy 

możliwość tzn. mamy szanse uzyskać środki, to wybraliśmy jednak ten odcinek od Zamłynia                     

w kierunku Kulejów, bo tam jest bardziej niebezpiecznie, tam od Kulejów po prostu bardzo szybko 

nadjeżdżają samochody i ten będzie realizowany pierwszy, jeżeli otrzymamy dofinansowanie. 

Natomiast na drogę Praszczyki, Kałmuki, Hutka mamy złożony wniosek, ale dofinansowania na razie 

nie otrzymaliśmy, bo Pan Radny mówił, że mamy dofinansowanie. Jest złożony wniosek, ale 

dofinansowania na razie nie ma - jest nie rozstrzygnięty po prostu. 
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Pan Tomasz Osiński – Wójt Gminy: 

- Ja tradycyjnie, ponieważ nie ma dzisiaj Radnej Bogus, Panie Starosto, na początku kadencji po 

zakończeniu kanalizacji uzgodnione były ze starostwem i z wykonawcą położenie całej nakładki na 

Borze Zapolskim, tam przyjęliśmy założenie, że w przyszłości będzie zrobiony chodnik i kolejna 

nakładka wyrównująca na tej części. Jak wiadomo, teraz ten ruch przy budowie obwodnicy tą drogę 

bardzo zdegradował. Czy w tych planach starostwa, o których Pan wspominał na poprzednim 

posiedzeniu, mówił o tym chodniku, czy tam jest szansa także na jakieś dofinansowanie, staranie się 

o dofinansowanie lub zrobienie dokumentacji na Borze Zapilskim jeżeli chodzi o chodnik? 

Pan Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- W tych wnioskach, które teraz poskładaliśmy nie mamy go, ale my na to zareagujemy, bo to jest już 

poruszane od dwóch czy trzech lat. Natomiast myślę, że my nie będziemy sporządzać dokumentacji, 

bo już drugi rok nie sporządzamy dokumentacji, ponieważ bardzo wzrosły koszty o 100, 200 tys. 

zwykła dokumentacja, która niedawno kosztowała 50 tys. i teraz w tych zadaniach, które mamy 

pozgłaszane, robimy w ten sposób, że metoda – Zaprojektuj i Wybuduj, czyli również koszt 

opracowania dokumentacji, jest kilkaset tysięcy i jest dorzucany do dofinansowania i nie musimy 

wydawać swoich środków. Przyjęliśmy taką politykę i ani jednej dokumentacji chyba (nie chcę 

wprowadzić w błąd)  nie zawieraliśmy w budżecie na ten rok. Jak składamy wniosek, mamy 

dofinansowanie, zlecamy budowę wraz z dokumentacją, którą oczywiście według naszych założeń 

przygotuje wykonawca. 

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Skoro tak dużo pytań do Pana Starosty jest o drogi, to jeszcze zapytam, czy w najbliższym czasie 

czy obecnie, myśli się coś o drodze w Kulejach w kierunku Panek od skrzyżowania od szkoły? To 

jest droga wybudowana w latach 90-tych przez gminę, do tej pory nie było nic robione, tylko jest 

naprawiane na bieżąco. Czy w tej sprawie jest coś wiadomo? 

Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Oprócz tego, że droga jest bardzo w złym stanie, bo jechałem tam tydzień temu, to na razie jakiś 

konkretnych planów czy daty nie ma. Myślę, że mimo, że ta droga nie jest jakoś mocno obciążona       

i  tylko ze względu na swój stan wymaga interwencji i będziemy ją brali w najbliższym czasie pod 

uwagę, chodzi o drogę od szkoły w Kulejach w kierunku Kosek, czyli dalej dojedziemy tą drogą do 

Panek. Konkretnej daty nie ma, ale jest to jedna z dróg, które w pierwszej kolejności w najbliższych 

dwóch latach powinna być brana pod uwagę. 

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Tutaj nie zgodził ze Starostą, jeżeli chodzi o natężenie ruchu, bo właśnie w tej chwili tam jest ruch 

dosyć duży, tam ludzie jeżdżą właśnie do gminy sąsiedniej do pracy, także ten ruch tam dosyć 

poważnie zwiększył.  

Henryk Kiepura – Starosta Kłobucki: 

- Droga wymaga na pewno przebudowy. Ona jest na uboczu, wiec jest trochę mało zauważalna przez 

wszystkich. 

Radny Pan Wiesław Żerdziński: 

- Ja już też tak czekam i czekam i nic nie słyszę o tym.    
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Ad.12.  

Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek,  który 

każdorazowo przed głosowaniem, zwracał się do Rady Gminy o ewentualne uwagi lub pytania do 

poszczególnych projektów uchwał. 

 

1) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –   ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 432/7, 463/1                               

i  464/4) 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 19 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/426/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

2) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 434/2)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych (1 osoba nie oddała głosu)  

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 20 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (10 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/427/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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3) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –  ul. Borowej,  w miejscowości Szarlejka (działka nr 435/3);  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 21 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/428/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

 

4) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka  (działka nr 437/1, 458/3 i 459/3)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 22 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/429/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

5) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 438/1, 439/1, 460/4                

i  461/4) 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 23 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/430/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

6) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości  Szarlejka  (działka nr 440/5)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 24 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/431/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

7) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 449/1)   

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 25 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/432/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

8) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 451/3)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 26 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/433/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

9) w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi  

gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (dzi ałka nr 453/3, 475/14 i 475/16)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 27 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/434/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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10)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabyc ie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarl ejka (działka nr 453/5 i  454/1)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 28 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/435/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

11)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarl ejka (działka nr 455/1 i  477/6)  

 Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 29 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/436/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

12)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 456/2)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 
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Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 30 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/437/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
 

13)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 457/3)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 31 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/438/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
 

14)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 462/3)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 32 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/439/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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15)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarle jka (działka nr 465/3)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 33 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/440/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu)  

16)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu p od poszerzenie 

drogi gminnej –  ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 466/1)  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 34 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/441/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

17)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowo ści Szarlejka (działka nr  467/5) 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 35 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/442/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

  

18)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne na bycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 468/6)  

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 36 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/443/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

19)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 469/5)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 37 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/444/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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20)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 470/5 i  448/1)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 38 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/445/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

21)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 471/6) 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 39 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/446/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

22)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarl ejka (działka nr 472/5 i  450/1)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 40 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/447/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

  

23)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 473/7)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 41 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/448/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

24)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 476/7)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 42 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/449/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 
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25)  w spraw ie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –   ul.  Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka nr 478/7)  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 43 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/450/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

26)  w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne n abycie gruntu pod poszerzenie 

drogi gminnej –ul. Borowej, w miejscowości Szarlejka (działka n r 515/1) 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 44 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/451/23 w sprawie wyrażania 

zgody na nieodpłatne nabycie gruntu pod poszerzenie drogi gminnej –  ul. Borowej,                             

w miejscowości Szarlejka. 

 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

27)  w sprawie wyrażania zgody na dzierżawę gruntu na okres do 3 lat dla 

dotychczasowego dzierżawcy nieruchomości gruntowej   

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 
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Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 45 – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LVI/452/23 w sprawie wyrażania 

zgody na dzierżawę gruntu na okres do 3 lat dla dotychczasowego dzierżawcy nieruchomości 

gruntowej 

(uchwała - załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13.  

Podjęcie uchwał w sprawach finansowych 

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Żerdziński,  który 

każdorazowo przed głosowaniem, zwracał się do Rady Gminy o ewentualne uwagi lub pytania do 

poszczególnych projektów uchwał. 

 

 1) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wręczyca 

Wielka;  

Pytań nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania - 15 radnych  
Liczba obecnych – 11 radnych 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 46 – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,0 

„wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LVI/453/23 w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Wręczyca Wielka. 

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023  rok.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwracając się do 

Rady słowami :  

- Chciałbym Państwa prosić..., ponieważ chodzi o to, że w tych zmianach, które mamy                       

w budżecie na 2023 r., po stronie wydatków mamy tutaj jedno zadanie, czyli modernizacja 

oczyszczalni 1 300 000,00 oraz przeznaczenie środków na  inwestycję drogową, a mianowicie 

inwestycję chodnika we Wręczycy Małej. Może nie wszyscy Państwo wiecie,  ale otrzymaliśmy 

dofinansowanie w kwocie 967 000,00 na ten chodnik. Jest  sprawa tego typu, ponieważ 

zabezpieczone środki mamy na ten chodnik w kwocie 1 300 000,00, wczoraj został ogłoszony 

przetarg i ta inwestycja zostanie zrealizowana.  

Przetarg, jeżeli chodzi o ulicę Ogrodową w Kalei – o którą mi chodzi, przetarg został rozstrzygnięty,  

i wyłoniona jest firma, niemniej jednak brakuje tam środków w granicach    1 000 000,00 złotych. 

Droga ta jest wyjątkowo potrzebna, ponieważ praktycznie 90% gminy jadąc do autostrady, 

przejeżdża przez tę drogę. Ruch jest niesamowity i dlatego ludziom  i  mieszkańcom całej gminy, 

powinno zależeć na tym, aby ta inwestycja została wykonana.  
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Składam wniosek do Rady Gminy o uwzględnienie w zmianach w budżecie na 2023 r. brakującej 

kwoty do podpisania umowy na przebudowę drogi ul. Ogrodowej w Kalei.  Te zmiany w dzisiejszej 

uchwale oczywiście nie mogą być poczynione, niemniej jednak wiem, że będzie niebawem sesja 

nadzwyczajna... i przy sesji nadzwyczajnej, jeżeli taki wniosek by przeszedł, to Wójt może 

uwzględnić to... 

Składam taki wniosek do Rady Gminy o uwzględnienie w zmianach w budżecie na 2023 r. brakującej 

kwoty do podpisania umowy na przebudowę drogi ul. Ogrodowej w Kalei.                       

 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Jeżeli mogłabym dopytać, bo Pan Przewodniczący wspomniał na początku o oczyszczalni – to skąd 

te środki mają zostać zabrane z oczyszczalni?   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- One nie będą z niczego zabrane, z tego względu, że – na oczyszczalnie środków mamy 

uwzględnione w zmianach w tym budżecie, który dzisiaj podejmujemy. Jeżeli chodzi o budowę 

chodnika we Wręczycy Małej, też nie będą uwzględniane z tego powodu, że te środki mamy ujęte już 

w budżecie.   

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Ale z jakichś środków te brakujące muszą  być pokryte.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Środki przyjdą, środki zewnętrzne.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- W 100%? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- W 200, ponieważ to ogłoszone, już było wczoraj.  Jest to Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – 

poprawienie bezpieczeństwa.    

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- W 100% na każdą z inwestycji? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Na Wręczycę Małą, na chodnik.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld:  

- Nie za bardzo zrozumiałam, co Pan Przewodniczący miał na myśli, bo  na początku powiedział Pan 

o oczyszczalni, w drugim punkcie powiedział Pan o środkach na chodnik... 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Żadne środki nie będą zabierane, z tego względu, że tak jak powiedziałem, zabezpieczenie jest.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Dotację, którą otrzymaliśmy na chodnik dostaliśmy w 100% na realizację chodnika  we Wręczycy 

Małej  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- 967 000,00. 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Ale w ilu procentach, ile musimy dołożyć? Ja rozumiem, że dostaliśmy dużo.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Jest zabezpieczone 1 300 000,00 w budżecie.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Na? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Na chodnik we Wręczycy Małej.  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Mam tylko małą uwagę. Na ten moment mamy listę rankingową, gmina nie dostała żadnej umowy, 

ani potwierdzenia o przyznaniu środków. Mam nadzieję..., jeżeli Radni taką decyzję podejmą, że 

będziemy mogli to wprowadzić w sesji nadzwyczajnej.  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Chciałem, żeby Radni o tym wiedzieli i zadecydowali, czy taka możliwość istnieje, czy nie. Taki 

wniosek składam i proszę o poddanie go pod głosowanie.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Panie Przewodniczący, ja chciałbym, żeby, to było dla wszystkich jasne. Te środki... wszystko 

jedno czy Państwo Radni zdecydujecie, czy to pójdzie na Kalej, czy gdziekolwiek indziej, natomiast 

one mogą być zdjęte tylko i wyłącznie wtedy kiedy zostanie podpisana umowa pomiędzy Gminą                  

a Urzędem Wojewódzkim – żebyśmy o tym pamiętali. Nie możemy tego wcześniej zdjąć, bo gdyby        

z jakichś przyczyn nie dojdzie do podpisania takiej umowy, bo różne rzeczy się czasami w życiu 

zdarzają,  wtedy ta inwestycja w ogóle byłaby nierealizowana.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Ja mam pytanie, jeżeli chodzi o chodnik we Wręczycy Małej. Czy ta inwestycja, to jest  jakby 

zakończona i w całości Wręczycy Małej będzie ten chodnik, już zrobiony? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- To jest jakiś odcinek. 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Jaki odcinek będzie za te pieniądze zrobiony.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- 842 metry. 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Na ten moment według szacunków, które mamy zrobione, wychodzi to około 850 metrów, ale 

wszystko okaże się  po przetargu, jeżeli dostaniemy dobrą ofertę, to będziemy mogli myśleć                        

o wykorzystaniu tych środków na dłuższym odcinku. Jeżeli te oferty  będą droższe, to ten odcinek 

będzie krótszy.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Z tego co sobie przypominam, to Wręczyca Mała miała zrezygnować z Funduszu Sołeckiego na 

rzecz przekazania środków z Funduszu Sołeckiego na ten chodnik; czy to zostało uczynione? 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- W momencie, kiedy był Fundusz Sołecki pierwszy i drugi, bodajże, taka była decyzja, że wieść nie 

złożyła. Na ostatnim posiedzeniu przeznaczyła na budowę chodnika – te pieniądze, czyli nie 

zrezygnowali z Funduszu Sołeckiego, tylko przeznaczyła na budowę chodnika.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Czy wobec tego nadal ten Fundusz Sołecki będzie do tej sumy dołożony? 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Tak.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Będzie dołożony, bo musimy jako gmina wnieść też wkład własny. W ramach tego wkładu 

własnego m.in.  będą przeznaczone te pieniądze, które były do dyspozycji w Funduszu Sołeckim.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Podobno dostaliśmy 100%.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Nie, dostaliśmy 80% dofinansowania.   

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Właśnie dopytałam Pana Przewodniczącego i dostaliśmy 200%, czyli dostaliśmy 80%.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Jeżeli chodzi o zabezpieczenie środków na chodnik w Małej Wręczycy, jest w 100%, w  tym 

momencie. Dofinansowanie wcześniejsze... ale mówimy o tym dofinansowaniu teraz.   

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Tak, ja zadałam proste pytanie, czy to dofinansowanie, które dostaliśmy pokrywa  100%. Pan 

Przewodniczący powiedział, że pokrywa w 200%, więc nie pokrywa, bo pokrywa 80% więc 20% 

musimy dołożyć.  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Te środki, które wpłyną, będą środkami dodatkowymi, ponieważ  zabezpieczenie, jakie takie, mamy 

już w 100% na zabezpieczenie chodnika.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

-Tak, ale jaka część dotacji, to część, jakby realizacji inwestycji.  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Z założenia od początku wprowadzona kwota 1 300 000,00 złotych na chodnik w Małej Wręczycy, 

obejmowała zarówno kwotę wnioskowaną w dofinansowaniu, gdzie dofinansowanie jest 80%, 20% 

jest minimalny wkład własny gminy i w tej kwocie 1 300 000,00  jest też ponad 42 000,00                    

z Funduszu Sołeckiego, czyli decyzją sołectwa przeznaczoną na realizację tej inwestycji. Od 

początku założenie tej kwoty 1 300 000,00 obejmowało ten minimalny 20% wkład dofinansowania. 

Teraz, jeżeli dostaniemy dokumenty potwierdzające o przyznaniu dofinansowania, to jakby wymiana 

środków jest jeden do jednego, czyli to, co będzie zdjęte, pójdzie na inną inwestycję, radni 

zdecydujecie, będzie to zbilansowane, aczkolwiek całość inwestycji dalej pozostanie na poziomie 

1 300 000,00, bo ten wkład własny, nasz, musi być i tak rozpisaliśmy przetarg, więc to o czym 

wspomniał radny Ogłaza, nie możemy zdjąć tych pieniędzy wcześniej, bo jeżeli dojedzie do 

rozstrzygnięcia przetargu, a pieniądze zostaną zdjęte bez pokrycia środkami, o których dzisiaj wiemy, 

że są na liście rankingowej przyznane, może się okazać, że nie będę miał możliwości podpisania 

umowy po przetargu.  

Zatem ja rozumiem, że wniosek jest o samą intencję przekazania tych środków o  ich pozyskaniu,                     

a nie o wprowadzenie zmiany do budżetu na ten moment.      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Tak.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Równie dobrze może się okazać np., że – mamy 1 300 000,00 zagwarantowanych                            

w budżecie, a wyjdzie w przetargu  1 310 000,00 i przez 10 000,00 nie ruszy inwestycja, także  z tym 

naprawdę trzeba poczekać.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ale proszę zwrócić uwagę, jeżeli chodzi o drogi, na  inwestycjach mamy jeszcze środki, które 

pozostały – jest powyżej 2 000 000,00 złotych.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Panie Przewodniczący, z tego co Pan mówi, to wynika, że mamy obiecane jakieś środki... 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Nie obiecane, one są na liście rankingowej.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Chodzi o to, bo Pan „rzucił” wniosek o ulicę Ogrodową, rozumiem, że każdy z nas może teraz 

zaproponować, który z tych wniosków mógłby być zrealizowany. Nie chcielibyśmy się tutaj dzisiaj... 

nie jesteśmy przygotowani na to, ja nie jestem przygotowana, aby głosować w tej materii.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ten wniosek już kiedyś był złożony, ponieważ myśmy wystąpili o środki zewnętrzne. Środki 

zewnętrzny myśmy otrzymali i dlatego został przeprowadzony przetarg, tylko w tym przetargu brakło 

tych środków, o których mówię.  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Dostaliśmy 3 300 000,00 złotych w ramach dróg lokalnych..., kwota zabezpieczona   w budżecie                  

z obligacji, to bodajże 5 600 000,00. Na ten moment brakuje około  1 100 000,00 plus koszty 

dodatkowe.  

Radny Pan Artur Klorek: 

- Tam jest inwestycja na tej drodze na jaką kwotę, już w tej chwili? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- 6 600 669,00. 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Ta inwestycja jest przewidywana bez chodnika? 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Nie, z chodnikami. Nie mogło być inaczej, bo one były kiedyś zgłoszone do... 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Programu Funkcjonalno – Użytkowego, obejmującego całość infrastruktury i takie było założenie, 

czyli chodniki, oświetlenie i nakładkę drogową. Dodatkowy problem będzie jeszcze wynikający                     

z tego, że przy realizacji inwestycji musimy zapewnić odwodnienie tej drogi – po jednej części mamy 

już zgodę, czyli spadek z górki na Ogrodowej w kierunku ulicy Głównej, jest zgoda Starostwa na 

podłączenie się do odwodnienia, które idzie przy drodze powiatowej. Z drugiej strony mamy 

przejście pod drogą wojewódzką i konieczność odwodnienia do Wydry, do mostku. Koszty nie są 

duże, bo nie będziemy tego zamurowywać i kłaść chodników, będzie to po prostu  pogłębienie 

rowów na tyle, żeby oczyszczenie  i drożność rowów została zachowana.     

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Jest jeszcze jeden bardzo ważny aspekt, tak mnie się wydaje przynajmniej i chciałbym tutaj 

usłyszeć odpowiedz. Jeżeli nie dołożymy tego 1 000 000,00 złotych, rozumiem, że wtedy ta 

inwestycja w ogóle nie będzie realizowana i dofinansowanie po prostu przepadnie?  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Te 3 300 000,00 będziemy musieli zwrócić.  

 

 Luźna dyskusja  

 

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Zastanawiam się tylko, ponieważ te inwestycje – chodnik i ulica Ogrodowa, to są  inwestycję, które 

kiedyś... to pytanie, które zadałam Panu Wójtowi, rozmawialiśmy na temat priorytetów drogowych i 

czy to nie będzie teraz tak – za tydzień, za dwa tygodnie, za miesiąc, że całą pulę dofinansowania, 

którą mieliśmy dostać, wyczerpaliśmy na ulicę Ogrodową i na chodnik we Wręczycy Małej, bo tych 

środków z  zewnątrz tyle spływa..., że ja bym wolała, żeby też inne, mniejsze inwestycje były 

zrealizowane, a tym bardziej składając wniosek przez Pana Przewodniczącego – informacja                          

o oczyszczalni ścieków we Wręczycy Małej  też nasuwa wątpliwości, z czego te środki mają zostać 

pokryte. Proszę wybaczyć, ale nie do końca zrozumiała, więc dlatego moje pytania, żeby po 

miesiącu, w październiku, w listopadzie nie okazało się, że innych mniejszych dróg nie możemy 

zrealizować, bo zrobiliśmy chodnik i jedną drogę.  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Drogi – Puszczew, Bieżeń, Węglowce, ul. Słowackiego, to są środki, które zgłaszaliśmy do innego 

programu.  Na ten moment ogłoszone jest lista rankingowa i jesteśmy na szóstym miejscu  listy 

rezerwowej, czyli nie ma pewności uzyskania dofinansowania na remont tych dróg. Pewnie te 

najgorsze dziury i odcinki będziemy remontować ze środków własnych przed zimą, do czego się 

szykujemy w najbliższym przetargu ogłoszonym już w październiku, który będzie. Nie możemy 

czekać i zostawić tego na  zasadzie takiej, że będzie czy nie będzie.  Z informacji które mamy, część 

gmin się „wysypała”, bo już zrobiła, albo skorzystała  z Polskiego Ładu. Jest też przeliczany 

wskaźnik euro, który ma tę pulę zwiększyć, być może będziemy mieć szczęście takie, że  z tego 

szóstego miejsca  „wskoczymy” troszkę wyżej, to trzeba się liczyć z tym, że  tam mamy też kwotę 

około  3 000 000,00 przeznaczoną na dofinansowanie i wkład własny musimy dać 50%, czyli te 

środki, które tam są już uwzględniliśmy w ramach tych projektów zabezpieczonych z obligacji – 

czyli tej listy, nad którą kiedyś pracowaliśmy.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Dopytuję, ponieważ na początku naszej kadencji gmina już raz otrzymała środki na remont m.in. 

ul. Cmentarnej, z którego zrezygnowała ze względu na brak środków z budżetu, więc dlatego chce się 

pięć razu upewnić, żeby nie było, że zrobiliśmy priorytety z górnej części listy.   
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Proszę Państwa, jeżeli chodzi o te środki, które były przeznaczone na te drogi, które Państwo 

wyznaczyliście, jeżeli chodzi najbardziej potrzebne – zabezpieczenie jest w postaci obligacji  i środki 

te nie będą ruszane. Ja mówię o środkach zewnętrznych, które otrzymaliśmy na  tę drogę i tej kwocie 

brakującej.  

Więcej pytań do wniosku nie było zatem, Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

poddał wniosek o uwzględnienie w zmianach w budżecie na 2023 r. brakującej 

kwoty do podpisania umowy na przebud owę drogi ul . Ogrodowej     w Kalei  pod 

głosowanie.   

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania - 15 radnych  
Liczba obecnych – 11 radnych 
Za – 8 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 3 

 

Głosowanie imienne nr 47 – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka przyjęła wniosek  o uwzględnienie                   

w budżecie na 2023 r. brakującej kwoty do podpisania umowy na przebudowę drogi ul. 

Ogrodowej w Kalei.           

 

Z pytaniem do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na  2023 rok  zwróciła się Radna Pani 

Anita Toborek: 

- Ja mam wniosek do materiału,  który dostałam przed Radą i chciałabym prosić, żeby Pan Wójt 

„oświecił mnie” w kwestii – drogi publiczne, drogi gminne, tutaj mamy 1 021 900,00, bo                            

w kontekście tych wszystkich informacji, to, tu mieliśmy bardzo dużą sumę prawie 2 500 000,00 

zrobiliśmy zmniejszenie  i w związku z tym prosiłabym, żeby Pan Wójt zechciał mi wytłumaczyć, co 

za te pieniądze jesteśmy do końca roku w stanie zrobić? Co Pan zamierza za te pieniądze zrobić? Na 

co ten 1 021 900,00 będzie przeznaczony? Mamy bardzo wysokie potrzeby, a robimy zmniejszenia.  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- To są środki, które zostawiliśmy i planujemy... w najbliższym czasie ogłaszamy przetarg na 

dokończenie modernizacji ulicy Ogrodowej w Grodzisku  i jest do zrobienia cały zakres remontów do 

którego się szykujemy – do łatania dziur i przebudowy pewnych odcinków drogowych. Jest                         

w planach wykonanie odcinka wjazdowego  drogi wojewódzkiej do ul. Naftowej, czyli tam, gdzie 

mamy zjazd do naszych mieszkańców przy autostradzie. Myślimy i kosztorysujemy na ten moment 

położenie powierzchni asfaltowej na odcinku drogi ul. Tęczowej w dalszej części tej do lasu, 

ponieważ na ten drugi odcinek chcielibyśmy pozyskać dofinansowanie z dojazdu do pól. Mamy 

jeszcze w zamyśle ul. Jabłoniową we Wręczycy Wielkiej, jeżeli chodzi o nakładkę. 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Starczy nam 1 021 900,00, to są bardzo duże plany, a pieniędzy na to...  

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Ale to jest jedna z pozycji, a ja mówię zarówno w zakresie remontów jak i modernizacji. Na 

modernizację mamy jeszcze 1 800 000,00 złotych.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Czyli w sumie prawie 2 800 000,00, tak? 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Tak, i z tego zdjęliśmy kwotę polegającą na zabezpieczenie środków na oczyszczalnie w Małej 

Wręczycy, ponieważ do końca roku musimy przeprowadzić przetarg i przywrócić proces 

technologiczny, bo bez niego nie uzyskamy pozwolenia wodno – prawnego.  
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Radna Pani Anita Toborek: 

- A ta ul. Jabłoniowa na ile jest realna nakładka, żeby można było w tej kwocie się zmieścić? 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka  Pan Tomasz Osiński: 

- Aktualizujemy wycenę z przed dwóch czy trzech  lat, bo tam był wniosek i wtedy kwota była                   

w granicach 460 000,00 złotych, na pewno ceny poszły do góry.  

Radna Pani Anita Toborek: 

- Dziękuję.  

 

Więcej pytań nie było.  

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania - 15 radnych  
Liczba obecnych – 11 radnych 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 48 – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,0 

„wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LVI/454/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 rok.  

(uchwała – załącznik do protokołu) 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka 

na lata 2023-2033. 
 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 
Liczba obecnych – 11 radnych 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się –  0 

 

Głosowanie imienne nr 49  – załącznik nr 2 do protokołu 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr LVI/455/23 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-2033. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad. 14.  

 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek/pytanie: 

 Radnej Pani Urszuli Zomerfeld  z punktu 4  porządku obrad.  

- Jeżeli chodzi o remonty dróg z marca, to co już radna pytała, jeżeli ta odpowiedz wystarczy, to tak 

jak mówię, jeżeli dostaniemy dofinansowanie, to jesteśmy w stanie zrealizować tę inwestycję tzn. 

finansowo i inwestycyjnie, bo trzeba jeszcze wybrać wykonawcę i przed końcem roku się wyrobić. 

Jeżeli chodzi o chodnik na Pile Pierwszej, tutaj Pan Starosta odpowiadał. Na początku kadencji 

zaczęliśmy budowę chodnika przez wieś – Piłą Pierwsza i dla mnie były ustalenia, że będzie to 

kontynuowane, na ten moment jest zmiana na ten odcinek skrzyżowania Zamłynie do górki w stronę 

Kulej. (Wójt odpowiedział na wniosek/pytanie w punkcie 13 pp. 2). 

 Radnego Pana Michała Hendzlika z punktu 4  porządku obrad. 

- Jeżeli chodzi o remonty dróg przy budowie wiaduktu – do tej pory te wszystkie awarie                                  

i zniszczenia, które były przy przebudowie drogi zostały naprawione. Transport teraz chodzi i nie ma 

co ukrywać – rzeczywiście ilość nawożonego tam piasku i ziemi była ogromna. Jesteśmy, że tak 

powiem w stałym nadzorze nad tą inwestycją i mamy już wynegocjowany remont części Borowego, 

jeżeli chodzi o krzyżówki, bo pominęliśmy to w remoncie cząstkowym z wiadomych powodów. 

Będziemy chcieli przystąpić do naprawy tej najgorszej części  odcinka ulicy Sportowej na Bieżeniu. 

Na pozostałe elementy ogłaszamy też przetarg  n remont cząstkowy, chcemy to zrobić przed zimą.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant z punktu 4  porządku obrad. 

- Emisja obligacji – dzisiaj rano przyszła ostateczna wersja umowy z podpisem elektronicznym ze 

strony banku. Ja i Pani skarbnik podpisaliśmy to  podpisem elektronicznym  i odesłaliśmy. Mamy już 

potwierdzenie, że umowa jest kompletnie podpisana przez osobę nadzorującą, dlatego uznajemy, że 

umowa jest podpisana i możemy emitować obligację i realizować te inwestycje, które zostały 

zaplanowane.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Panie Wójcie mam taką prośbę – do czasu emisji obligacji, bo obligację muszą być wyemitowane                 

i sprzedane jest jakiś czas, a są inwestycję, które radni zgłosili wcześniej, żeby próbować, bo w tym 

momencie zabezpieczenie finansowe jest.    

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- W ciągu 5 dni będziemy mieli fizycznie środki, tak wynika z umowy. Jeżeli chodzi o inwestycje 

zaplanowane, główna inwestycja, czyli chodnik – tutaj mamy dodatkowe dofinansowanie i będzie 

przesunięcie środków, ale przetarg jest ogłoszony. Jeżeli chodzi o remonty dróg, to czekamy na 

odpowiedz, doszła droga Ogrodowa i w zależności od tego, kiedy będzie sesja, przy czym nie 

ukrywam, że mam informację też od Pana Buchnlińskiego, że jesteśmy na etapie kolejnego przetargu, 

jeżeli chodzi o drogi, te na które też dostaliśmy dofinansowanie, czyli na drogi Leśnej w Borowem.  

 

Punkt został zamknięty  
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Ad. 15. 

 

            Zamknięcie obrad LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący o godz. 15.36 dokonał 

zamknięcia LVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, dziękując wszystkim obecnym                         

za przybycie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

 

 

                                                                             Przewodniczący Rady Gminy                                              

                                                                                        Marek Prubant 

Protokołowała:                                                                         

 

Ilona Paruzel                                                                                      


